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N E W S L E T T E R
www.toninopicula.com

SIJEČANJ - OŽUJAK 2018.

OČUVANJE TRADICIJE I ŽIVOTA NA OTOCIMA

PICULA IZDAO PRIRUČNIK S KOJIM SVATKO OD NAS 
MOŽE UŠTEDJETI VODU

Zastupnik Picula javnosti je predstavio priručnik „Izazov: uštedi vodu – 
vodič za pametno upravljanje vodom“ uz koji sve otočne i kopnene zajed-
nice mogu uštedjeti čak četvrtinu vode. Priručnik je nastao kao rezultat 
međunarodnog projekta „Water Saving Challenge“, pokrenutog lani na 
Svjetski dan voda, a u suradnji s Kraljevskim tehnološkim institutom u 
Stockholmu. Piculin projekt je lani izabran za najbolji projekt u kategoriji 
održivog upravljanja vodom u sklopu “�e Greening Islands Award”. 
Water Saving Challenge, opisan u Priručniku, okuplja osam otoka iz četiri 
EU države: Vis i Lastovo predstavljaju Hrvatsku, a ostali otoci su iz      
Francuske, Grčke i Irske. Cilj je da se mreža otoka koji štede vodu širi, a 
štednja će zaživjeti u pravom smislu kada zajedničko znanje primijenimo 
na svim razinama: od političara do poduzetnika, od hotelijera do ugos-
titelja, od otočana do turista. Priručnik, koji sadrži 26 konkretnih        
primjera kako svatko od nas može uštedjeti vodu, javno je dostupan na 
LINKU.

ZAGREB, 2. OŽUJKA 2018.

Drage sugrađanke i sugrađani,

u prvom ovogodišnjem Newsletteru želim vas informirati o najvažnijim           
aktivnostima na kojima radim kao zastupnik u Europskom parlamentu.

Međunarodni projekt „Water Saving Challenge/Izazov čuvanja vode”, koji sam 
prošle godine pokrenuo na Svjetski dan voda, doživio je i svoje tiskano izdanje. 
Istoimeni Priručnik kroz konkretne primjere pokazuje kako se na svakom 
otoku može uštedjeti voda. Raduje me velik odaziv medija i javnosti. Mi o     
otocima i otočanima ne govorimo samo ljeti i zato, nakon predstavljanja 
Priručnika na konferenciji u Zagrebu, projekt ulazi u sljedeću fazu. Riječ je o 
pozivu svim otocima, ali i kopnenim zajednicama s problemom nestašice vode, 
da se priključe našem projektu kako bismo pronašli još bolja rješenja.

Pojavila se i izvrsna prilika za sve hrvatske općine i gradove preko projekta WiFi4EU: EU omogućava besplatan bežični internet na 
javnim mjestima! Redovito ću informirati građane o raspisanim natječajima. 

Europska komisija donijela je Strategiju proširenja EU što predstavlja značajan poticaj budućoj integraciji šest zemalja Zapadnog        
Balkana. Taj prostor također mora postati dijelom EU, a na tom putu Hrvatska svojim susjedima treba pružiti podršku. Pored toga, 
e�kasnijom politikom moramo iskoristiti povoljnije okolnosti da ubrzamo naš pristup schengenskoj zoni slobodnog kretanja. Ključne 
reforme valja dovršiti prije kraja ovog mandata europskih institucija. Na tom procesu sam radio kao izvjestitelj predlažući amandmane 
jer nam je članstvo u Schengenu strateški prioritet. Kontinuirano se zalažem i za ukidanje viza hrvatskim građanima za putovanja u 
SAD bez obzira na sve oštriju imigracijsku politiku sadašnje američke administracije. 

Kao i uvijek, za sva pitanja i informacije dostupan sam vam putem svojih Ureda u Zagrebu i Bruxellesu, a možete me pratiti na           
Facebooku i na www.toninopicula.com. 

Za više detalja pogledajte gostovanje zastupnika u 
emisiji „Dobro jutro Hrvatska“

LINK 

http://www.toninopicula.com
http://toninopicula.com/downloads/wasac_booklet_HR.pdf
http://toninopicula.com/iz-medija/video-and-audio/dobro-jutro-hrvatska/a2597
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VIŠE

EUROPSKA KOMISIJA STALA UZ HRVATSKU

HRVATSKA U ZAJEDNIČKOM EUROPSKOM PROSTORU

EU ZA GRAĐANE

BESPLATAN INTERNET NA TISUĆAMA LOKACIJA!
Zastupnik Picula prvi je obavijestio javnost o izvrsnoj prilici koju Europska 
unija nudi svim hrvatskim općinama i gradovima! Kroz projekt WiFi4EU,      
Europska Komisija podijelit će vaučere vrijedne 15 milijuna eura za besplatni 
bežični internet na javnim prostorima. 20. ožujka ove godine otvoren je portal 
www.wi�4eu. na kojem se sve jedinice lokalne samouprave mogu registrirati, a 
potom i prijaviti za dobivanje sredstava. Proces je vrlo jednostavan i dostupan 
na hrvatskom jeziku. Od registriranih jedinica lokalne samouprave, one koje 
najbrže reagiraju na raspisani poziv, dobit će sredstva. Prvi od ukupno pet 
poziva bit će raspisan 15. svibnja. Ured Picula već mjesecima intenzivno komu-
nicira mogućnosti WiFi4EU projekta prema jedinicama lokalne samouprave u 
Hrvatskoj, a planira to ponoviti i kod budućih poziva kada će se moći prijaviti i 
ustanove poput bolnica.

VIŠE

Zastupnik Picula zatražio je od Komisije stav oko blokade ulaska Hrvatske u Organi-
zaciju za ekonomsku suradnju i razvoj (OECD) od strane Slovenije i Mađarske.           
Povjerenica Cecilia Malmström odgovorila mu je da je stajalište Komisije jasno: sve 
zemlje članice EU-a koje još nisu članice OECD-a, a žele to postati, treba automatski 
uključiti u postupak pristupanja. U odgovoru je naglasila da žali što su Slovenija i 
Mađarska odstupile od tog stajališta te da je Hrvatska spremna za pristupanje. Ovakav 
odgovor Komisije još jednom potvrđuje da prijetnje i blokade između zemalja članica 
nisu i ne mogu biti način rješavanja bilateralnih pitanja unutar Europske unije.

SIJEČANJ, 2018.
VIŠE

Picula je ponovno podsjetio Komisiju da SAD još uvijek nisu ukinule 
vize za građane Hrvatske te pitao koje konkretne mjere Komisija         
poduzima kako bi se poštovala pravna stečevina EU-a i osigurao vizni 
reciprocitet između EU-a i SAD-a. Picula je pitao i postoji li određeni 
rok u slučaju da „diplomatski napori i kontinuirana angažiranost”, 
koje Komisija spominje u svojoj komunikaciji, ne ostvare rezultate,     
a nakon kojeg bi se uvele vize za građane SAD-a kada putuju u EU 
budući da SAD ne poštuju načelo viznog reciprociteta sa svim         
zemljama članicama. 

VELJAČA, 2018.

UKIDANJE VIZA ZA SAD

https://www.vecernji.hr/vijesti/portal-za-registraciju-opcina-gradova-i-pruzatelja-usluga-uskoro-ce-biti-otvoren-1231266
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/europska-komisija-stala-uz-hrvatsku-protiv-slovenije-i-madarske-te-dvije-drzave-odstupaju-od-europskog-stava-o-podrsci-za-ulazak-u-oecd/6928644/
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PICULA POZDRAVIO STRATEGIJU PROŠIRENJA EU 

Nakon dramatičnog završetka rada Haaškog tribunala, zastupnik Picula je na plenar-
noj sjednici Europskog parlamenta govorio o njegovom radu i nasljeđu. Haaški sud 
trebao je biti generator pomirbe i suočavanja s prošlošću, ali mnogi smatraju da je 
politički oportunitet u mnogim slučajevima zamijenio pravdu, istaknuo je u govoru. 
Sud je od osnivanja pokazao cijeli niz koncepcijskih i organizacijskih nedostataka te 
neujednačenost kriterija, ali se ipak radilo o sudištu koje je odgovorilo jedinstvenom 
izazovu zbog pretpostavke da nacionalni sudovi zemalja u ratu neće procesuirati 
ratne zločine koje počine njihovi državljani.

BRUXELLES, VELJAČA 2018. VIŠE  

VANJSKA POLITIKA, OBRANA I SIGURNOST

https://www.youtube.com/watch?v=9rHv87fCAFE

„Donošenjem strategije proširenja Europska unija pokazala je odlučnost da investira i u vlastitu perspektivu, sigurnost i stabilnost“, 
rekao je zastupnik Picula na plenarnoj sjednici u Strasbourgu. Izrazio je zadovoljstvo što je prošlo samo pet mjeseci od izjave 
predsjednika Junckera kako zemljama Zapadnog Balkana treba pružiti vjerodostojnu perspektivu članstva u EU, do                 
predstavljanja strategije o proširenju. Današnja EU mora prevladati skepsu prema daljnjem proširenju, jednoj od najuspješnijih 
politika Unije od njezinog nastanka. Uspjeh budućeg proširenja ne ovisi samo o uspješnosti otvaranja i zatvaranja                   
pregovaračkih poglavlja, nego i o snažnoj potpori građana u zemlji kandidatkinji. Na žalost, ona među građanima država         
Zapadnog Balkana izrazito varira. 

VELJAČA, 2018. VIŠE

RAD HAAŠKOG TRIBUNALA

PICULA ZATRAŽIO POMOĆ 
ZA HRVATSKA KAZALIŠTA

Zbog najavljene zabrane tungsten rasvjete u kazališti-
ma, o čemu su ga obavijestili kazališni i dramski     
predstavnici, zastupnik Picula zatražio je pomoć       
Europske komisije. Zabrana tungsten rasvjete najavlje-
na za 2020. godinu, snažno će pogoditi struku na     
umjetničkoj i �nancijskoj razini te stvoriti velike    
probleme hrvatskim kulturnim djelatnicima. Zato je 
Picula sugerirao da se scenske umjetnosti tretira kao 
izuzetak ili da se kazalištima prijelazni rok na novu 
rasvjetu produlji na deset godina. Iz Komisije mu je 
stigao odgovor da nijedno kazalište neće imati obvezu 
ukloniti tungsten rasvjetu 2020. i da još uvijek             
analiziraju sve primjedbe koje su im stigle. 

Hrvatska aktivno sudjeluje u dvije 
EU makroregionalne strategije: 
Strategiji za dunavsku regiju i 
Strategiji za jadransku i jonsku 
regiju. Budući da one, uz zemlje 
članice obuhvaćaju i zemlje koje 
nisu dio EU, strategije su dobar 
katalizator za nastavak procesa 
proširenja Unije. Zato je Picula u 
govoru na plenarnoj sjednici u 
Strasbourgu istaknuo da su         
Hrvatskoj potrebna jača admin-
strativna podrška razvoju i �nan-
ciranju projekata te dodatna     
sredstva. Tako bi se stvorili 
strateški projekti razvoja pro-
metne i energetske infrastrukture 
i pojačala povezivost.

SIJEČANJ, 2018.
VIŠE

RASPRAVA O MAKROREGIONALNIM 
STRATEGIJAMA EU-a

https://www.youtube.com/watch?v=1CKfk8hn9jc
https://www.youtube.com/watch?v=O7kwcX_wnxc&t=3s
https://www.youtube.com/watch?v=6ANCw1zzbzo&feature=youtu.be


„Istanbulska konvencija osigurava sveuobuhvatnu pomoć i zaštitu žrtvama nasilja nad ženama i u obitelji. Pojam roda ne ugrožava 
ničiji identitet, već osporava podjele u društvu koje postoje na temelju uvriježenih i štetnih stereotipa. Autori Konvencije željeli su 
takvu rodno uvjetovanu diskriminaciju svesti na najmanju mjeru“, poručio je zastupnik Picula gostujući na N1 televiziji i još 
jednom pozvao na rati�kaciju Konvencije. O važnosti njene rati�kacije dovoljno govore statistike prema kojima u Hrvatskoj 
svakih petnaest minuta jedna žena biva zlostavljana, 17% žena doživjelo je silovanje ili pokušaj silovanja, 70% adolescentica nasil-
je u vezi, a 12 tisuća žena godišnje prijavi nasilje u obitelji. 

VIŠE

OSTALE AKTIVNOSTI

Kao “izvjestitelj u sjeni” u ime svoje političke grupe S&D i Odbora za vanjske 
poslove (AFET) pregovara sadržaj određenog izvješća i potom na sastancima           
informira zastupnike o novitetima i promjenama, pregovara o kompromisnim 
amandmanima te traži promjene unutar određenih dokumenata.  
- Izvjestitelj je u sjeni na Izvješću o promicanju održivog prometa i uklanjanju 
prepreka u ključnim mrežnim infrastrukturama u ime S&D-a - istaknuo je hr-
vatske probleme sa željeznicom i potrebu za boljim povezivanjem otoka te uložio 
amandmane kako bi se olakšao slobodan protok robe, ljudi i usluga na cijelom teri-
toriju EU, a prekogranična povezanost poboljšala  
- Izvjestitelj je u sjeni na Izvješću o jačanju rasta i kohezije u graničnim područji-
ma EU 

PICULA PONOVNO POZVAO NA RATIFIKACIJU 
ISTANBULSKE KONVENCIJE

Savez izviđača Hrvatske djeluje pod motom „svijet kakav treba biti“ i trude 
se da ga svaki dan učine boljim mjestom za život. Kontinuirano doprinose 
obrazovanju djece i mladih te pomažu oblikovati pojedince u odgovorne 
građane i članove lokalne, nacionalne i međunarodne zajednice. Zato ih je 
Picula nominirao za nagradu „Europski građanin“ koju Europski parlament 
svake godine dodjeljuje za iznimna dostignuća u promicanju europskih    
vrijednosti. Izviđači su najveća organizacija za djecu i mlade u Hrvatskoj sa 
67 lokalnih izviđačkih udruga i čak 3500 članova. Zastupnik Picula je dosad 
nominirao dvije udruge koje su nagradu „Europski građanin“ i zasluženo 
dobile: 2015. je to bila Hrvatska gorska služba spašavanja, a lani Hrvatska 
udruga Transplant.

https://www.youtube.com/watch?v=9rHv87fCAFE
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PICULA NOMINIRAO SAVEZ IZVIĐAČA ZA NAGRADU 
EUROPSKI GRAĐANIN

Picula je na plenarnoj sjednici u Strasbourgu poručio da je sastanak Europskog vijeća krajem ožujka dobra prilika da se napravi        
pregled najvažnijih inicijativa i zakonskih prijedloga u Europskoj uniji. Podržao je fokus na radna mjesta, rast i konkurentnost te 
praćenje provedbe Europskog stupa socijalnih prava. Upozorio je da najave Washingtona o uvođenju dodatnih carina na sve dužu 
listu proizvoda zahtijevaju odgovor europskih lidera. Kao hrvatski zastupnik naglasio je da je nadogradnja europskog projekta u         
21. stoljeću od iznimne važnosti za budućnost EU, a proširenje jedan od stupova europskog identiteta. Zemlje Zapadnog Balkana 
zaslužuju vjerodostojnu perspektivu članstva! 

OŽUJAK, 2018.
VIŠE

PRIPREMA ZA SASTANAK EUROPSKOG VIJEĆA 22. I 23. OŽUJKA 2018.

https://www.youtube.com/watch?v=J0oJRpRsyVE
http://hr.n1info.com/a286078/Vijesti/Marijana-Petir-i-Tonino-Picula-o-ratifikaciji-Istanbulske-konvencije.html
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POSJETI, KONFERENCIJE, SUSRETI ... 

Ženska klapa Gimnazijalke iz Šibenika nastupila je u Europskom parlamentu na              
zajednički poziv zastupnika Picule i Maletić. Budući da su oboje Šibenčani, rado su    

ugostili učenice i učenike gimnazije Antun Vrančić koja je i Škola ambasador 
Europskog parlamenta

BRUXELLES, 27. OŽUJKA 2018.

Susret sa saborskim zastupnikom Veljkom Kajtazijem s kojim je Picula još kao 
gradonačelnik Velike Gorice radio na izdavanju romsko-hrvatskog rječnika

BRUXELLES, 20. OŽUJKA 2018.

Sudjelovao je na znanstveno-stručnom skupu “Rješenje hrvatskog pitanja za europsku 
BiH“. Sa skupa su sudionici uputili poziv za ostvarenje jednakopravnosti Hrvata i 

ubrzavanje puta Bosne i Hercegovine u Europsku uniju i NATO. Naglašena je potreba 
za hitnom izmjenom izbornog zakona koja bi omogućila Hrvatima izbor legitimnih 

predstavnika u vlasti na jesenskim izborima

NEUM, 16. OŽUJKA 2017.

Na tribini o položaju žena u medijima u Novinarskom domu, povodom Međunarodnog 
dana žena, poručio je da dok su žene kao polovica našeg društva zakinute, kao društvo 

ne možemo napredovati

ZAGREB, 9. OŽUJKA 2018.

Produktivan sastanak s malteškom ministricom za otok Gozo, Justyne Caruanom, 
o aktivnostima Međuskupine čiji je Picula potpredsjednik za otoke. Dogovoren je 
nastavak suradnje u narednim ključnim mjesecima u kojima se kreira prijedlog za 

budući višegodišnji proračunski okvir EU-a

BRUXELLES, 7. OŽUJKA 2018.

Kao član Odbora za vanjske poslove (AFET) i Pododbora za sigurnost i obranu (SEDE) 
Europskog parlamenta, podijelio je svoja iskustva o radu odbora sa studentima Visoke 

škole međunarodnih odnosa i diplomacije Dag Hammarskjöld. „Problemi u funk-
cioniranju institucija EU, potaknuti izbjegličkom krizom, doveli su u pitanje otvorenost 
granica i slobodu putovanja. I zato zajednička vanjska, sigurnosna i obrambena politika 

EU ne smije ostati najslabija karika europskih integracija!“

ZAGREB, 5. OŽUJKA 2018.



Sastao se s Jasnom Karačić, predsjednicom Hrvatske udruge za promicanje prava 
pacijenata. Razgovarali su o stanju hrvatskog zdravstvenog sustava, o usporedbi s 
drugim europskim sustavima te načinima kako pomoći građanima u ostvarivanju 
njihovih prava kao pacijenata s ciljem što dostupnije učinkovite zdravstvene zaštite

BRUXELLES, 28. VELJAČE 2018.

Sa studentima iz udruge ELSA Rijeka koji su bili u posjetu 

BRUXELLES, 26. VELJAČE 2018.

Susret s crnogorskim ministrom europskih poslova Aleksandrom Andrijom Pejovićem 
nakon predstavljanja strategije proširenja EU na države zapadnog Balkana

STRASBOURG, 7. VELJAČE 2018.

Dvodnevni radni posjet Skopju. Održan je niz konstruktivnih sastanaka s predstavnici-
ma Vlade, oporbe, novinarima i nevladinim udrugama. Izaslanstvo S&D-a pohvalilo je 

napore nove Vlade predvođene socijaldemokratima i pozvalo na nastavak provedbe 
reformske agende, naglasivši važnost političkog konsenzusa o temeljnim pitanjima i 

reformama. „Pred Makedonijom je iznimno važna godina u kojoj je proširenje EU 
ponovno u fokusu. Nadam se da će uloženi napori i reforme dovesti do toga da 

Makedonija ove godine konačno započne pretpristupne pregovore“

 SKOPJE, 1.-2. VELJAČE 2018.

Radni sastanak s direktoricom Europske službe za vanjsko djelovanje za Zapadni 
Balkan, Angelinom Eichhorst. Razgovarali su o situaciji u zemljama regije uoči pred-
stavljanja europske strategije za proširenje te ozbiljnim problemima koji se na Zapad-

nom Balkanu još moraju riješiti

BRUXELLES, 30. SIJEČNJA 2018.

Predsjedao je sastankom Zajedničkog parlamentarnog odbora za stabilizaciju i 
pridruživanje EU-a i Kosova u Europskom parlamentu. Sastanak po prvi puta nije 

završio usvajanjem zajedničkih preporuka jer se dvije strane nisu mogle dogovoriti oko 
podrške nastavku rada Specijalnog suda za ratne zločine. „2018. je proglašena godinom 

šanse za zapadni Balkan, a Kosovo bi trebalo uvažiti ozbiljnost situacije u pogledu 
odnosa s EU. Proširenje EU-a ponovo dolazi u fokus i očekuje se osobit napredak od 
Kosova“, upozorio je Picula kao predsjednik Izaslanstva za odnose s BiH i Kosovom 

STRASBOURG, 17. SIJEČANJ 2018.
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IZ MEDIJA

HRT (Imam problem), 20.3.2018.   
Picula predstavio svoj priručnik „Izazov: uštedi vodu“ 
koji je izdao u sklopu projekta "Water Saving               
Challenge“ te najavio sljedeće korake u borbi za bolji 
život otočana 

VIŠE

N1 televizija, 9.3.2018.
Picula podržao Istanbulsku konvenciju kao pravni 
okvir za borbu protiv nasilja nad ženama i u obitelji i 
pozvao na rati�kaciju 

VIŠE

HRT (Dobro jutro Hrvatska), 2.3.2018. 
Picula predstavio Priručnik s kojim svaki otok, ali i 
kopno, mogu uštedjeti četvrtinu vode 

VIŠE

N1 televizija, 19.2.2018.  
Picula komentirao dolazak predsjednika Srbije          
Aleksandra Vučića u Hrvatsku: posjet je iskoristio za 
sebe zbog loše pripremljenosti Hrvatske 

VIŠE

Nova TV (Neformalno), 27.1.2018. 
Razgovor s Mislavom Bagom o životu i politici 

VIŠE

HRT (Studio 4), 18.1.2018. 
Picula poručio da Hrvatska mora voditi aktivnu regio-
nalnu politiku i osvrnuo se na posjet predsjednice        
Kolinde Grabar Kitarović Bosni i Hercegovini

VIŠE

N1 televizija, 12.1.2018. 
Picula komentirao arbitražni spor sa Slovenijom te       
izrazio zabrinutost oko toga tko će platiti kazne koje 
Slovenija prijeti da će poslati hrvatskim ribarima

VIŠE

HRT (Tema dana), 10.1.2018. 
Picula o graničnom sporu Hrvatske i Slovenije; 
poručio da Hrvatska treba nuditi nastavak razgovora 
Ljubljani, ali je nužan i aktivniji angažman u svim in-
stitucijama EU

VIŠE

Al Jazeera Balkans (Kontekst), 10.1.2018. 
Piculina očekivanja uoči predstavljanja strategije 
proširenja za integraciju Zapadnog Balkana u EU koja 
treba precizirati mjere koje će daljnji proces proširenja 
EU-a na jugoistok Europe učiniti izvjesnijim do 2025. 
godine

VIŠE

GOSTOVANJA

http://magazin.hrt.hr/435075/voda-i-otoci
http://hr.n1info.com/a286078/Vijesti/Marijana-Petir-i-Tonino-Picula-o-ratifikaciji-Istanbulske-konvencije.html
http://toninopicula.com/iz-medija/video-and-audio/dobro-jutro-hrvatska/a2597
http://hr.n1info.com/a281780/Vijesti/Vucic-je-iskoristio-podvojenost-izmedju-predsjednice-i-premijera.-Predsjednicu-je-iskoristio-kao-med.html
https://dnevnik.hr/vijesti/hrvatska/tonino-picula-otkriva-koji-sef-diplomaciju-mu-je-zadao-najvise-problema---504633.html
http://vijesti.hrt.hr/425669/picula-hrvatska-mora-voditi-aktivnu-regionalnu-politiku
http://hr.n1info.com/a273191/Vijesti/Picula-Ja-sam-na-strani-ribara-i-dijelim-njihov-strah.html
https://www.youtube.com/watch?v=i0xHl4T-yf8
http://balkans.aljazeera.net/video/kontekst-regija-i-eu-u-2018
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INTERVJUI

Večernji list BiH, 27.3.2018. 
Intervju nakon skupa “Rješenje hrvatskog pitanja za europsku BiH“ u Neumu - Picula poručio da Hrvati kao              
najmalobrojniji konstitutivni narod moraju osjećati da njihov glas zaista vrijedi i pozvao na promjenu postojećeg          
izbornog zakona

VIŠE

Slobodna Dalmacija, 10.3.2018. 
Nakon predstavljanja Priručnika o štednji vode u Zagrebu, Picula najavljuje sljedeće korake i poziva i druge hrvatske 
otoke da se pridruže inicijativi

VIŠE

Večernji list, 12.2.2018. 
Veliki intervju o budućim planovima, stanju u SDP-u i najvažnijim aktivnostima u Europskom parlamentu

VIŠE

Jutarnji list, 12.2.2018. 
Intervju o vanjskoj politici Vlade i komentar na dolazak srbijanskog predsjednika Vučića u Zagreb

VIŠE 

Glas Slavonije, 22.1.2018. 
Razgovor o aktualnim prijeporima sa Slovenijom, odgovoru koji je dobio od Europske komisije vezano uz blokadu 
ulaska Hrvatske u OECD od strane Slovenije i Mađarske i situaciji u SDP-u 

VIŠE

https://www.facebook.com/PiculaTonino     https://twitter.com/tpicula      https://www.toninopicula.com

KONTAKT

Zastupnika Tonina Piculu možete kontaktirati izravno u urede u Bruxellesu i Zagrebu:

 01 4811 112                         00 32 2 284 79 48
 Trg Nikole Šubića Zrinskog 2              European Parliament
  10 000 Zagreb                        Rue Wiertz 60, 1047 Brussels

http://toninopicula.com/iz-medija/internet-and-tisak/treci-entitet-osnazuju-oni-koji-osporavaju/a2615
http://toninopicula.com/iz-medija/intervjui/i-kopno-moze-uciti-o-stednji-od-visa-i-lastova/a2600
http://toninopicula.com/iz-medija/intervjui/intervju-za-vecernji-list/a2576
http://toninopicula.com/iz-medija/intervjui/intervju-za-jutarnji-list/a2574
http://toninopicula.com/iz-medija/internet-and-tisak/sdp-treba-dati-odgovor-na-kljucna-hrvatska/a2549
http://www.facebook.com/PiculaTonino
http://twitter.com/tpicula
http://www.toninopicula.com

